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1 BASIC INFORMATION
Locksmith workbenches GARAGE are used for  convenient organization of the workplace in manufactures, educational institutions, workshops and garages. 
 2 SCOPE OF DELIVERY AND TECHNICAL CHARACTERISTICS
The workbench is delivered in complete set with all detailes and fasteners. 
Distributed load per tabletop is 100kg
Distributed load per shelf is 100kg.
Distributed load per drawer is 5 kg.

	Summary table.
	Workbench
	Dimesions,мм
	Tabletop type
	Light set
	Perforated panel
	Drawer, pcs.
	Weight, kg

	
	W
	H
	D
	
	
	
	
	

	Garage Set 1
	1000
	1500
	500
	Lacquered plywood 21 мм
	Included
	2
	28

	Garage Set 2
	
	1500
	
	MDF 16мм 
With galvanized metal sheet
	
	2
	26

	Garage №112*
	
	930
	
	
	No
	No
	17


*Garage № 112 is the base model (supports, shelves,tabletop). Other models with "№" in the name are basic models with additional accesoires. Specify the configuration when ordering.

5 SAFWTY REQUIRENMENTS 
5.1 Don’t overload the workbench.
5.2 Do not use the workbench for other purposes (for example, using it instead of a ladder).
5.3 Before using, make sure that the workbench is stable (align it on the surface to be placed). It is recommended to fix the workbench against the wall (using anchors).
6 STORAGE, TRANSPORTATION 
6.1 The workbench must be stored in the manufacturer's packaging in a dry place,
6.2 The workbench can be transported by all types of covered transport or in containers, subject to the requirements of transport signs mentioned on the packaging.
7 OPERATING CONDITIONS
The workbench can be used in inside facilities with an ambient temperature of +1 to + 40 °C and a relative humidity of no more than 60%.
8 WARRANTY
The warranty period is 1 year from the date of sale. If there is no record of the sale, the warranty period is calculated from the date of manufacture. The manufacturer is not responsible for the malfunction of the workbench and does not guarantee trouble-free operation of the product in cases of: violations of recommendations for transportation, storage, operation; repair by incompetent persons; intentional damage.
9 CUSTOMER SERVICE
The nearest customer service contacts you can find using www.promet-safe.com 
Made By PROMET 
The manufacturer's quality management system is certified for compliance with the requirements ISO 9001. 

Date of manufacture	:______________  	 	Quality control _______________ 
	
Верстаки металлические слесарные GARAGE 
ПАСПОРТ 
1 ОСНОВНЫЕ СВЕДЕНИЯ 
Верстак металлический слесарный GARAGE предназначен  для удобной организации рабочего места на производстве, в учебных заведениях, мастерских и гаражах. 
 2 КОМПЛЕКТ ПОСТАВКИ И ТЕХНИЧЕСКИЕ ХАРАКТЕРИСТИКИ
Верстак поставляется комплектом детали + крепеж. 
Распределенная нагрузка на столешницу 100кг.
Распределенная нагрузка на полку 100кг.
Распределенная нагрузка на ящик 5 кг.

	Сводная таблица.
	Верстак
	Габариты,мм
	Тип столешницы
	Освещение
	Экран
	Ящик, шт.
	Масса, кг

	
	Ш
	В
	Г
	
	
	
	
	

	Garage Set 1
	1000
	1500
	500
	Лакированная фанера 21 мм
	Да
	2
	28

	Garage Set 2
	
	1500
	
	МДФ 16мм 
с оцинкованной накладкой
	
	2
	26

	Garage №112*
	
	930
	
	
	Нет
	Нет
	17


*Garage №112 является базовой моделью (опоры, полки, столешница). Прочие модели имеющие  в названии «№» являются доукомплектованными базовыми моделями. Комплектацию уточняйте при заказе.

5 ТРЕБОВАНИЯ ПО БЕЗОПАСНОСТИ 
5.1 Не нагружайте верстак сверх указанного веса.
5.2 Не используйте верстак не по назначению (например – использование вместо лестницы).
5.3 Перед использованием убедитесь в устойчивости верстака (выровняйте на размещаемой поверхности), рекомендуется закрепить верстак у стены (при помощи анкеров).
6 ХРАНЕНИЕ, ТРАНСПОРТИРОВКА 
6.1 Верстак должен храниться в упаковке фирмы-изготовителя в сухом помещении. 
6.2 Верстак можно перевозить всеми видами крытого транспорта или в контейнерах при условии соблюдения требований транспортных знаков нанесенных на упаковке верстака. 
7 УСЛОВИЯ ЭКСПЛУАТАЦИИ 
Верстак может эксплуатироваться в помещениях при температуре окружающего воздуха от +1 до +40 °С и относительной влажности не более 60%. 
8 ГАРАНТИЙНЫЕ  ОБЯЗАТЕЛЬСТВА 
Гарантийный срок эксплуатации верстака - 1 год со дня продажи. В случае отсутствия записи о продаже гарантийный срок исчисляется со дня выпуска продукции. Изготовитель не несёт ответственность за неисправность верстака и не гарантирует безотказную работу изделия в случаях: нарушений рекомендаций по транспортировке, хранению, эксплуатации; проведения ремонта некомпетентными лицами;  умышленной порчи. 
9 СЕРВИСНАЯ СЛУЖБА 
Адрес ближайшей сервисной службы компании "Промет" Вы можете узнать через Интернет по адресу http://www.safe.ru. 
Изделие изготовлено ООО "НПО ПРОМЕТ", 301602, Тульская обл., г. Узловая, ул. Дубовская, д.2а.
Система менеджмента качества изготовителя сертифицирована на соответствие требованиям ИСО 9001. 

Дата 	 	 	 	 	 	 
изготовления:______________  	 	Отметка службы качества _______________ 
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